

Dorpsraadvergadering 02-07-2024

Locatie en tijd: Smelehof, 20:00 uur

Afmeldingen: Mat van den Beuken

Genodigden: -

Notulen

1. Opening, Sandra opent de vergadering.

2. Vaststellen Agenda, geen wijzigingen.

3. Notulen April 2024,

Er is een kleine aanpassing, notulen worden daarna doorgestuurd aan len voor op t web.

We hebben het nog even over de verantwoording die we af zouden moeten leggen aan t RAP.

Het is de bedoeling dat De Stichting Dorpshuis strak 3 huurders krijgt (Smelehof, Dagbesteding en Kerk).

De Dorpsraad gaat voor de Stg. Accommodatie verantwoording afleggen aan het Forum.

4. Update ontwikkelingen,

**WG Wonen en Economie:* Er is bij hun werkgroep over van alles wat leeft gesproken, o.a. over de arbeidsmigranten. Voor de opvang van vluchtelingen wordt de Evenementenhal weer tijdelijk ingezet. De werkgroep verwacht in september de volgende voortgang.

**WG MOY:* -

**WG RAP:* Vorige week is er nog een bijeenkomst geweest met de Gemeente over het plan van het Dorpshuus: --Bij het hoofdstuk "Onvoorzien" wordt nog een te groot risico gezien. --Bij het "Mogelijk tekort" vinden ze het plan nog te afhankelijk van de BTW, en --"Voor het behalen van de Beng normen" is nog te onduidelijk hoe de installatie wordt bewerkstelligd. Verder wordt er nog aangehaald dat de exploitatie (dagopvang) te positief wordt berekend. Waarschijnlijk komt het plan niet meer op de MUIP in september. Er is weinig kans op een "Nee". Ze willen nog meer zekerheid in het plan zien. Zij willen een startbedrag van 50.000 euro ter beschikking stellen (wat later op subsidie in mindering wordt gebracht), om de installatie verder te calculeren en het bestek in kaart te brengen. Daarbij wordt het plan openbaar gemaakt (zonder gevoelige info) 2/3 Wordt door de Gemeente gesubsidieerd en 1/3 moet door Ysselsteyn zelf voorgeschooten worden.

Dit is startbedrag is geaccepteerd door alle aanwezigen. Komende tijd zijn er 3 hoofdthema's te benoemen:

1. Proces: vertraging opgelopen doordat Gemeente afspraak niet nakomt.
2. Inhoud: plan gedetailleerder maken, met behulp van het start bedrag.
3. Politieke discussie: Willy Hubers en Emmelie Claessens op de hoogte brengen over de stand van zaken betreffende het Dorpshuus. Na definitief verslag bekijken om samen de politieke discussie aan te gaan met de Gemeente indien nodig.

**WG Verkeer:* Er is vorige week een melding binnengekomen dat door een diep gat langs de Ringweg (tussen de Kievitsweg en Ysselsteynseweg) een wandelaar flink geblesseerd geraakt.

Er werden door hem opties voorgesteld om hier vrachtwagens te weren.

Dit stuk weg behoort tot het gebied waar nu een onderzoek loopt door "Kracht. Eind dit jaar komen zijn met een advies voor alle pijnpunten/oplossingen op korte en langer termijn. Dit verslag wordt ook doorgestuurd naar Heide (namen hiervoor volgen nog).

Verder kwam er een mail van Linda C: Op Kienhout waren er meerdere meldingen ontvangen van verkeersoverlast. Na navraag bleek dit mee te vallen.

**WG Vliegveld:* Er is van alles gebeurd; via TV, krant ed. en 15 juli a.s. is er een bijeenkomst bij het Gemeentehuis. Er wordt nogmaals besproken dat wij als DR geen stelling nemen, wel informierend zijn.

**WG Stg Wensbus:* De bus is terug. Volgende week wordt ie beletterd en op 3 augustus wordt ie gepresenteerd aan de vrijwilligers. Wethouder van Daal zal hier ook bij aanwezig zijn.
De wensbus heeft 22 juni senioren vervoerd naar JOA. Er is gevraagd of de bus ook buiten de reguliere tijden ingezet kan worden. Dit kan niet, we zullen het dilemma persoonlijk terugkoppelen.

**WG YNB:* Lian heeft eerder verschillende leveranciers benaderd, ook openstaand voor andere oplossingen zoals elders printen. Hierop heeft o.a. de Kantoor specialist, Martijn de Wit gereageerd. Wij hebben de huidige leverancier Ricoh benaderd. Daar is (dezelfde) printer goedkoper. Zij indexeren de het tarief voor onderhoud niet. Echter Veenendaal is een eind weg en de service/onderhoud van Ricoh bevalt goed. Ricoh besteedt dit uit dus kan niets met de prijs van onderhoud/service doen. Er zit echter ook nog verschil in de installatiekosten, waarbij Ricoh duurder is. Daarvoor gaat Jan nog met Ricoh bellen.
Afgelopen vrijdag is er ook nog een telefoontje binnengekomen n.a.v. een contact met Lian van de Cartridge Factory in Den Bosch. Dit was geen succes, wilde offertekosten gaan declareren..
Jan en Len gaan samen nog kijken. Een offerte moet getekend worden door 2 personen.

**Stg Dorpspodium:* De brief van de Gemeente met de onderhandse overeenkomst is ontvangen.
We gaan dan erfpacht betalen. Er is nog even gesproken over het sproeien op het plein.

**IBOR:* -

**Kermiscommissie:* Kermisdinsdag 12,00 uur komen Jan, Sandra, Toon, Rick en Ruud bij Roelanzia bijeen.
De afzetting bij de stoplichten aan de Kerkweg vanaf de stoplichten heeft niets te maken met de kermis;
Er is op die plaats een gat in de weg, wat gerestaureerd moet worden.

5. Evaluatie werkgeversrol Dorpsraad,

De verloning via Bol voor Linda en Len verloopt prima volgens Jeffrey. Hij zorgt voor de verloning. Maar de werkgeversrol als Dorpsraad omvat meer, o.a. salarisvaststelling, cao, verzuimverzekering, jaarlijks gesprek en vastlegging hiervan. Willy en Jeffrey gaan dit samen oppakken.

6. Update nieuwe leden dorpsraad,

Eén persoon is benaderd, evt als secretaris. Sandra wil zondag iemand benaderen. We hebben naast een secretariaat nog een plek vrij, dus ideeën zijn welkom!

7. DRO,

Er is niet iets speciaals besproken. Wel is er een budget van 6000 euro te verdelen voor fiets en wandelroutes in de dorpen. We zullen dan met ideeën moeten komen.

8. Ingezonden Stukken,

**** Laadpaal Pionierstraat:** Er worden hiervoor 2 reguliere parkeerplaatsen ingeleverd. Nu staan er auto's geparkeerd op de groenstrook... Verwijzen naar Ruud Verhaegh. Het plan was bij de melder niet bekend, heeft wel in P&M gestaan en Sandra heeft contact gehad met de Gemeente. Meer kan ze niet doen. Borden staan er en de actie is vlg. verkeersbesluit visie op duurzaamheid.

**** Evenementenhal Oostrum** wordt noodopvangvoorziening, ter kennisname.

**** Papiercontainer:** Er is een bericht op facebook geplaatst i.v.m. de veiligheid rondom de container. Mart van Hoof heeft er netjes voor gezorgd dat dit weer veilig is.

9. Mutaties actielijst,

Er zijn weer wat acties afgewerkt zodat ze van de lijst af kunnen.
In September willen we WG Vliegveld uitnodigen, en oktober WG YNB, en in november/december WG Economie/Wonen.

10. Rondvraag,

Jeffrey vraagt of hij nog iets belangrijks gemist heeft de vorige vergadering. Er is vooral veel besproken over de ontwikkelingen van het RAP dat dit nog niet in het MUIP behandeld is.
Sandra geeft aan de notulen van het Forum eraan komen (voor op het web).
In September/Oktobre is het volgende Forum, de kascommissie moet bij elkaar geroepen worden i.v.m. het financieel verslag.

11. Sluiting, Sandra sluit de vergadering